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Abstract (en)
[origin: US2020340474A1] A vane cell pump, including: a delivery chamber having an inlet and an outlet; a rotor which is arranged in the delivery
chamber and has a rotor body and vanes which are accommodated by the rotor body such that they can be shifted radially; an end-facing wall which
delineates the delivery chamber on an axial end-facing side; and a supporting element which is arranged axially between the end-facing wall and the
rotor body and which supports the vanes at their radially inner vane ends, wherein the rotor body, the supporting element and each two vanes which
are adjacent in the circumferential direction of the rotor form chambers, the volume of which varies when the rotor is rotating. A pressure equalization
connection fluidically connects at least two of the chambers to each other.

Abstract (de)
Flügelzellenpumpe (1) mit einer Förderkammer (2), die einen Einlass (E) und einen Auslass (A) aufweist, einem in der Förderkammer (2)
angeordneten Rotor (3, 4), der einen Rotorkörper (3) und Flügel (4), welche radial verschieblich von dem Rotorkörper (3) aufgenommen sind,
aufweist, einer Stirnwand (5, 6), die die Förderkammer (2) an einer axialen Stirnseite begrenzt, und einem axial zwischen der Stirnwand (5, 6) und
dem Rotorkörper (3) angeordneten Stützelement (8), das die Flügel (4) an ihren radial inneren Flügelenden abstützt, wobei der Rotorkörper (3), das
Stützelement (8) und je zwei in Umfangsrichtung des Rotors (3, 4) benachbarte Flügel (4) Kammern (18) bilden, deren Volumen sich bei drehendem
Rotor (3, 4) verändert, umfassend eine Druckausgleichsverbindung (10), die wenigstens zwei der Kammern (18) fluidisch miteinander verbindet.
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